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Zápis z 324.  zasedání konaného dne 12. 4. 2022  

 

Členové senátu a přítomní hosté  

Přítomni senátoři  Mgr. Durczak, Dr. Chmielová, RNDr. Sedlář, PhDr. Vojtal, Dr. Vomlela, Dr. 

Urbanec, Doc. Weiss, Bc. Babijová, M. Fiala, Bc. Lančová, T. Stanovský, MgA. 

Zeman 

Omluveni/neomluveni 

senátoři 

Dr. Kamrádová (oml.), Dr. Kocourková (oml.), Dr. Majerová (oml.), Dr. Pilát 

(oml.), Dr. Radek (oml.), Dr. Stoklasa (oml.), Dr. Szarowská (oml.), Mgr. Holba 

(oml.), Bc. Teplárek (oml.), Bc. Trnečková (oml.) 

Hosté Doc. Tuleja 

  

Program jednání: 

1. Projednání programu jednání 

2. Personální záležitosti 

a) Návrh na rozšíření Vědecké rady Matematického ústavu 

3. Doplňovací volby do AS SU 

4. Různé 
 

 

Ad 1) Projednání programu jednání 

Jednání AS SU v Opavě zahájil jeho předseda, přivítal přítomné členy senátu a hosty jednání. Sdělil, 

že je přítomno 12 členů. Předseda prohlásil jednání za usnášeníschopné. Sdělil, že všichni obdrželi 

program jednání a otevřel diskuzi k jeho případnému doplnění či návrhům k jeho změně. Nikdo 

z přítomných neměl připomínky, proto proběhlo hlasování o jeho schválení. 

 

Návrh usnesení 1: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje program  

324.  zasedání AS SU. 

 

Pro:    Proti:    Zdrželi se: 

12    0    0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 2) Personální záležitosti 

a) Návrh na rozšíření Vědecké rady Matematického ústavu 

 

Rektor informoval, že z členství VR MÚ odstoupil pan prof. Černohorský a před nedávnem také 

zesnul pan prof. Smítal. Podklady na rozšíření byly zaslány, případné dotazy rád zodpovím. 

 

Dr. Sedlář krátce představil oba dva kandidáty a vznesl dotaz, zda je v tomto případě nutné hlasovat 

tajně. 
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Všichni senátoři se shodli, že tajné hlasování není nutné.  

 

Návrh usnesení 2: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje návrh na rozšíření 

Vědecké rady Matematického ústavu v Opavě o prof. Došlou a prof. Popovyche 

 

Prof. Došlá  

Pro:    Proti:   Zdrželi se: 

12   0   0 

Prof. Popovych  

Pro:    Proti:   Zdrželi se: 

12   0   0 

Usnesení bylo přijato. 

Ad 3) Různé 

 

a) Doplňovací volby 

Dr. Sedlář informoval, že na post senátora rezignovali Ing. Škrabal a Ing. Kubalová, jako zástupci 

studentské komory za OPF, jelikož v září ukončují doktorské studium. S ohledem na nadcházející 

volby rektora je nutné, aby byl senát úplný. Předsedkyně AS OPF již byla požádána o zajištění 

doplňovacích voleb, již byla zvolena volební komise. Také sdělil, že chybí jeden zástupce ve 

studentské komoře AS SU za FPF. 

 

MgA. Zeman informoval, že proběhlo zasedání AS FPF, kde již také byla zvolena volební komise. 

 

b) Změna termínu zasedání  

Dr. Sedlář sdělil, že plánované zasedání AS SU 10. 5. 2022 se odsouvá na termín 17. 5. 2022 ve 13 

hodin v Opavě. Důvodem je velké množství připravovaných materiálů a nutnost jejich zaslání 3 týdny 

před samotným zasedáním AS SU. 

 

c) 

MgA. Zeman informoval, že byla zaslána ze studentské komory RVŠ pozvánka na jednání 26. – 27. 5. 

2022 do Telče ohledně doktorského studia s ohledem na jeho plánovanou reformu.  Druhá pozvánka 

se týká organizace konference akademických senátorek a senátorů studentských komor. Kdy přišlo 

výběrové řízení, zda bychom se nechtěli ujmout organizace. Podmínkou je však zajištění ubytování 

apod. Pokud by měli studenti zájem, přepošle bližší informace. 

 

Rektor sdělil, že pokud by studenti měli zájem se ujmout organizace této akce s rozumným 

programem a zajištěním, je ochoten najít finanční zdroj na spoluzajištění. 

 

d) 

Rektor informoval, že se intenzivně pracuje na sestavení rozpočtu a také na rozpisu finančních 

prostředků. Připomněl, že se jedná o dva dokumenty. Rozpočet, který se zveřejňuje a rozpis finančních 

prostředků na součásti. Oba dokumenty budou předmětem jednání příštího AS SU. Konstatoval, že 

loňská sankce se nepropsala do letošního podílu, budeme tedy rozepisovat podle podílu roku 2020. 
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Co se týče výroční právy o činnosti informoval, že byla již předmětem jednání 

vedení, kolegia rektora, připomínky byly zapracovány. Materiál zatím neprošel konečnou jazykovou 

korekturou. Pravděpodobně 19. 4. 2022 bude materiál zaslán AS SU. 

 

e) Ukrajina 

Rektor konstatoval, že patříme k největším poskytovatelům ubytování pro uprchlíky 

v Moravskoslezském kraji. Na zprovoznění kolejí nám vypomohly soukromé subjekty, které poskytly 

dary ve formě praček, sušiček, žehliček, vybavily dětské koutky. Probíhají konzultace s krizovým 

štábem, kdy se ujasňují různé drobné nesrovnalosti. V Karviné máme ubytováno cca 110 běženců na 

kolejích. 

Dále se řeší nabídka studijních programů pro studenty. V rámci zasedání ČKR proběhl telefonický 

hovor se zástupcem ukrajinské konference rektorů, kdy je velmi kladně kvitována výpomoc z naší 

strany. Diskutuje se možnost online přednášek. Hodně diskutována je otázka ruských a běloruských 

studentů. My jsme nepřistoupili na podmínku, že nebudeme přijímat běloruské a ruské studenty, 

nicméně budou jasně deklarovány obory, ve kterých tito studenti nebudou moci studovat (např. 

informatika apod.) Dále sdělil, že ČKR v Praze se zúčastnil pan premiér, který má jasnou představu 

jak podporovat vysoké školství. Co se týče projektů sdělil, že jsme využili při podávání projektů 

maximální kapacitu, kterou jsme měli k dispozici. 

 

f) 

Doc. Weiss informovala, že prorektor Gongol již komisi pro strategii a rozvoj zaslal pracovní verzi 

výroční zprávy. 

Vznesla dotaz na institut ombudsmana. 

 

Rektor sdělil, že kandidát je již vybrán, nicméně se upřesňují náležitosti funkce, tudíž jméno sdělí 

pravděpodobně na příštím zasedání, až bude vše ujasněno.  

 

g) 

Dr. Vojtal vznesl dotaz na původní zařízení zasedací místnosti v Karviné (atypické svítilny, atypický 

nábytek, Kapcovy akryly apod., zda byla provedena systematická dokumentace nebo bylo nabídnuto 

okolním galeriím, vzhledem k tomu, že při zařizování v tehdejší době byla oslovena celá řada 

regionálních umělců. 

 

Rektor konstatoval, že vznese dotaz na pana děkana. 

 

h) 

Dr. Chmielová vznesla dotaz na odborné komise, kdy zjistila, že ne všichni senátoři jsou začleněni do 

některé z komisí. 

 

Dr. Sedlář konstatoval, že účast v komisích je dobrovolná. 

 

Dr. Chmielová požádala o dopsání do komise pro studijní a sociální záležitosti. 

 

Dr. Vomlela upozornil, že legislativní komise nemá svého předsedu. 
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i) 

M. Fiala požádal o vyvěšení zápisu ze zasedání do 14 dnů po samotném konání. 

 

Příští jednání Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě proběhne dne 17. května 2022  

od 13 hodin v Opavě. 

 

 

Zapsala:  Zuzana Moravcová 

 

Viděl:   MgA. Bc. Miroslav Zeman 

  místopředseda za studentskou komoru AS SU 

 

Schválil:    RNDr. Vladimír Sedlář, CSc. 

předseda AS SU  
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U S N E S E N Í 

 

z 324. zasedání AS SU  

konaného dne 12. 4. 2022 

 

Usnesení 1: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje program 324. zasedání 

Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě 

Usnesení 2: Akademický senát Slezské univerzity v Opavě schvaluje návrh na rozšíření Vědecké rady 

Matematického ústavu v Opavě o prof. Došlou a prof. Popovyche 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                        RNDr. Vladimír Sedlář, CSc. 

    předseda AS SU 

 

 


